
 PROTOKÓŁ
z XXXV Sesji Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej 

która odbyła się w dniu 25 stycznia 2018 roku.

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00 zakończono o 13.25

Miejsce obrad: sala narad w budynku Urzędu Miasta.

Na stan 15 Radnych w Sesji Rady uczestniczyło 14 Radnych.

W obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta,
- Sekretarz Miasta,
- Radca Prawny – P. Jacek Oluszczyk.

Punkt 1

     Otwarcia i stwierdzenia prawomocności obrad dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani 
Teresa Pawłowska.
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Punkt 2

Protokół z ostatniej Sesji Rady został przyjęty jednogłośnie.

Punkt 3

Przewodnicząca Rady przedłożyła proponowany porządek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej Sesji. 
3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
4. Informacja  Przewodniczącej  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie

międzysesyjnym.
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy Burmistrza między Sesjami Rady.
6. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady o pracy Komisji między Sesjami Rady.
7. Sprawozdanie Przewodniczących z działalności Komisji w roku 2017.
8. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności Rady Miasta w roku 2017.
9. Zapytania i interpelacje Radnych.
10. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2018 r.,
2) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 - 2021
3) wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia

umowy dzierżawy.
4) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości.
5) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla

obszarów położonych w pobliżu uli Nafciarzy i Wodnej w Krynicy Morskiej. 
6) oceny  aktualności  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania

przestrzennego  oraz  miejscowych  planów  zagospodarowania  przestrzennego
obowiązujących na obszarze Gminy Miasta Krynica Morska.

7) uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obrębu
geodezyjnego Krynica Morska



8) rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych
11. Sprawy różne.
12. Zakończenie obrad.

Burmistrz  Miasta- wniósł  wniosek  formalny  o  wykreślenie  z  porządku  obrad  w  punkcie  10
podpunktu 5. Po rozmowach z Radnymi i z pracownikiem Urzędu, które odbyły się kilka dni przed
Sesją  zostało  uznane,  że  bezpieczniej  i  lepiej  dla  miasta  będzie  odłożyć  ten  projekt  uchwały
 i przyjąć go za kilka miesięcy ( około kwietnia ).
Przewodnicząca Rady – poprosiła Radnych o przegłosowanie wniosku formalnego.
Rada przyjęła wniosek jednogłośnie.
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Punkt 4

     Przewodnicząca  Rady  złożyła  informację  o  działaniach  Rady  podejmowanych  w okresie
międzysesyjnym.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Punkt 5 

     Przewodnicząca Rady poprosiła Burmistrza Miasta o złożenie informacji o pracy Burmistrza
między Sesjami Rady. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Punkt 6 

     Przewodniczący Komisji stałych Rady złożyli informację o pracy Komisji  między Sesjami
Rady.
Witold  Sidor-Radny-  wytłumaczył  z  jakiego  powodu  Komisja  Rewizyjna  w  okresie
międzysesyjnym nie  odbyła żadnego spotkania.  Powodem tej  sytuacji  był  brak  materiałów nad
którymi Komisja mogłaby pracować. Chodzi tutaj o dane dotyczące sprzedaży działek w latach
2008-2017.  Niestety  nie  można  było  uzyskać  danych  ze  względu  na  zmianę  personalną  na
stanowisku Geodety. 
Burmistrz Miasta- wyjaśnił, że zmiana nie była planowana, ale nowy pracownik jak tylko będzie
mógł uzupełni dokumenty.
Informacje stanowią protokoły z poszczególnych Komisji, które znajdują się w teczkach Komisji.

Punkt 7 

     Przewodnicząca  Rady  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  stałych  o  przedstawienie
sprawozdań z działalności Komisji w roku 2017.
Witold  Sidor-Radny-  wyjaśnił,  że  z  powodu  awarii  komputera  nie  mógł  przygotować
sprawozdania, będą przygotowane na następną Sesję.
Przewodnicząca Rady- zatem zostanie ono przedstawione na następnej Sesji.
Sprawozdania stanowią załącznik do protokołu.

Punkt 8 

     Przewodnicząca Rady przedstawiła sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w roku 2017.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.



Punkt 9 

Zapytania i interpelacje Radnych.

Dariusz Labuda – Radny – zgłosił problem powstających bajor na terenie lasów. Bajora powstają
w  wyniku  ulewnych  deszczy,  bardzo   licznych  w  tym  roku.  Może  się  to  stać  potencjalnym
miejscem wylęgowym dla komarów. Wyraził obawę, że turyści mogą nam zarzucić zaniedbanie.
Zaproponował  rozważenie wykonania oprysków, które zniszczą ewentualne komary.
Radny poruszył również sprawę upublicznienia wyników z pomiaru zanieczyszczenia powietrza,
ponieważ urządzenie pomiarowe było zakupione.
Burmistrz Miasta – odpowiedział, że Miasto poszukuje oferty firmy, która zajmuje się opryskami 
i  jak  tylko  taką  znajdzie  i  koszty  będą  do  zaakceptowania  będziemy  mogli  takie  opryski
przeprowadzić. Jeżeli chodzi o drugą poruszaną sprawę. Urządzenie pomiarowe jest powieszone na
budynku Informacji Turystycznej, zamontowane było przed poprzednim okresem grzewczym.
Sylwia  Szczurek-Radna- Komisja  pisała  wniosek  o  zakup  takich  urządzeń,  nie  zostaliśmy
poinformowani o ty, że są one już kupione.
Burmistrz Miasta – wyjaśnił iż, miejsce, w którym jest zamontowane urządzenie sprawia, że przy
niekorzystnych wiatrach skupiają się tam dymy z komina sklepu Lula. Rozmowa z właścicielem
 i  upomnienia,  żeby  nie  palił  w  piecu  elementami  do  tego  nie  przeznaczonymi  były
przeprowadzone. Ale my, jako miasto nie za bardzo mamy możliwości kontroli pieców czy tego co
się  spala  w piecach.  Mamy w tej  kwestii  ograniczone możliwości.  W momencie  gdy widzimy
charakterystyczny,  czarny  dym  lecący  z  komina  powinniśmy  przeprowadzić  kontrolę.  Ale  nie
jesteśmy w stanie tego zrobić.
Witold Sidor- Radny- Pamiętam jak za poprzedniego Burmistrza sprowadzaliśmy naukowców  
z Uniwersytetu by określili  jaki  gatunek komara znajduje się na naszym terenie.  Gdyż dopiero
wtedy możemy określić jaki oprysk zrobić.

Punkt 10

Przewodnicząca Rady przedłożyła projekty uchwał w sprawie:

1) zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2018 rok, została przyjęta jednogłośnie jako

Uchwała Nr. XXXV/323/2018

W sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2018 rok.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

2) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2021, została przyjęta jednogłośnie jako

Uchwała Nr. XXXV/324/2018

W sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2021.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

3) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,
została przyjęta jednogłośnie jako

Uchwała Nr. XXXV/325/2018



W sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy
dzierżawy.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.
4) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości, została przyjęta jednogłośnie jako

Uchwała Nr. XXXV/326/2018

W sprawie  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

5) oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na obszarze Gminy Miasta
Krynica Morska, została przyjęta jednogłośnie jako

Uchwała XXXV/327/2018

W  sprawie   oceny  aktualności  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego oraz  miejscowych planów zagospodarowania  przestrzennego obowiązujących na
obszarze Gminy Miasta Krynica Morska.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

6) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu geodezyjnego
Krynica Morska, została przyjęta większością głosów ( 13 za 1 wstrzymał się od głosu ) jako

Uchwała XXXV/328/2018

W  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obrębu
geodezyjnego Krynica Morska.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

7) rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych, została przyjęta
jednogłośnie jako

Uchwała Nr. XXXV/329/2018

W sprawie rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 11 

Sprawy różne

Burmistrz Miasta -   odniósł się do sprawozdań Komisji stałych Rady mówiąc, że nie wszystkie
wnioski znajdujące się w protokołach Komisji trafiają do Burmistrza. I nie wszystkie działania na
podstawie  wniosków  są  przekazywane  do  wiadomości  Rady.  Są  to  najczęściej  drobne  sprawy
porządkowe. Brak komunikacji nie wynika ze złej woli. Postaramy się nad tym popracować.
Burmistrz Miasta poruszył również kwestię planowanego przekopu. Nadmienił, że wraz z Radą brał
udział  w  medialnych  spotkaniach  dotyczących  inwestycji.  Pojawiły  się  nowe  dane  dotyczące
kosztów realizacji  przekopu.  Burmistrz  wyraził  nadzieję,  że  mimo  wszystko  do  inwestycji  nie
dojdzie.
Kolejna  sprawą  jaką  poruszył  Burmistrz  była  sprawa  Żuławskiego  TBS.  Na  ostatnim  Walnym
zebraniu  została  podjęta  uchwała  zobowiązująca  zarząd  do  zwołania  nadzwyczajnego  zebrania



TBS, gdzie będzie postawiona sprawa likwidacji. Krynica ma 6 % głosów dlatego nie mamy tutaj
dużej możliwości nacisku. Trzeba liczyć się z tym, że zostanie to przegłosowane. Troszkę jestem
zawiedziony  współpracą  z  Nowym Dworem  Gdańskim  w  tej  sprawie.  Pozostaje  na  walczyć  
o dopilnowanie prawidłowości działań likwidacyjnych, żeby zabezpieczyć w maksymalnym stopniu
interesy  miasta  i  jego mieszkańców. Będziemy Państwa na bieżąco informować w tej  sprawie.
Dodatkowo monituję o przesłanie danych dotyczących np. przydziału mieszkań za ostatnie 10 lat
ale pisma pozostają bez odpowiedzi. Nie wyobrażam sobie sytuacji w której kaucje wpłacone przez
mieszkańców były zagrożone. Będziemy walczyć by tak się nie stało.

Przewodnicząca Rady – przedstawiła sprawozdanie fotograficzne z działalności Rady Miejskiej za
2017 rok. Zostały również pokazane zdjęcia nowych mebli sponsorowanych przez firmę Wójcik  
z Elbląga dla Szkoły Podstawowej W Krynicy Morskiej.

Burmistrz Miasta –  wyjaśnił, że usterki w budynku szkoły, które się pojawiają będą na bieżąco
usuwane przez wykonawcę. Przy tak dużej inwestycji  i  tak dużym remoncie zawsze wychodzą
jakieś  drobne  niedociągnięcia.  Ale  każda  taka  usterka  jest  zgłaszana  i  poprawiana.  Trzeba
podkreślić jednak, że Szkoła po całym remoncie prezentuje się bardzo dobrze.

Przewodnicząca Rady – poinformowała o sponsorze, który wyposażył Szkołę w nowe meble. Była
to firma Wójcik z Elbląga.

Zastępca  Przewodniczącej  Rady –  poprosiła  obecną  na  Sesji  Kierownik  Miejskiego  Ośrodka
Pomocy  Społecznej  Panią  Agnieszkę  Murawską-Nikołajuk  o  udzielenie  informacji  na  temat
programu 75+.

Pani  Agnieszka  Murawska-Nikołajuk  –  udzieliła  informacji  na  temat  programu.  Program
obejmuje osoby starsze, samotne, po 75 roku życia. W naszej Gminie zapotrzebowanie na takie
usługi  jest  bardzo  duże.  Wstępnie  została  stworzona  lista  osób  potrzebujących  takiej  opieki.
Niestety  nie  wystarczy  jedna  osoba  zatrudniona  na  stanowisku  opiekunki.  Będzie  potrzebna
kolejna,  tym bardziej,  ze  państwo będzie dofinansowywać ten etat.  Pod uwagę brane są osoby
wymagające opieki  i nieposiadające rodziny, osoby prowadzące samotnie gospodarstwo domowe.
Koszty  opieki  nad  takimi  osobami  w  ich  domach  są  o  wiele  mniejsze  niż  umieszczanie  ich  
w domach spokojnej starości. MOPS w Krynicy Morskiej jest również jak najbardziej otwarty na
propozycje wolontariatu ze strony młodzieży szkolnej. Jeżeli tylko młodzież wyrazi taką chęć.

Burmistrz Miasta – poinformował, że w tym roku jest również organizowana akcja „ WEEKEND
ZA PÓŁ CENY” w Krynicy Morskiej. Jeżeli ktoś chciałby przystąpić do programu, zgłoszenia są
do  pobrania  na  stronach  Urzędu  Miasta,  są  również  dostępne  w  sekretariacie  Urzędu.  Termin
Weekendu to 21-22 kwietnia 2018.

Przewodnicząca Rady – zapytała co będzie z weekendem na lodzie.

Pan Dariusz Labuda – Radny – poinformował, że termin imprezy został przełożony ze względu
na  warunki  pogodowe,  nowy  termin  jest  ogłoszony  na  stronach  internetowych.  Niestety  jest
możliwe, że weekend może w ogóle nie dojść do skutku ze względu na zbyt wysokie temperatury.
W wydarzenie chce się również włączyć Młodzieżowa Rada Miasta, oferując swą pomoc. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Młodzieżowa Rada Miasta jak najbardziej oferuje swoja pomoc
we wszelkich działaniach społecznych na rzecz społeczności lokalnej.



Sekretarz Miasta – na ostatnim spotkaniu z Młodzieżową Radą Miasta ustaliliśmy, że powstanie
pismo informujące wszelkie instytucje miejskie o istnieniu takiej Rady i o ich gotowości do pracy
na rzecz społeczności lokalnej

Pan  Dariusz  Labuda  –  Radny  –  poinformował,  że  Stowarzyszenie  Miłośników  i  Fundacja
Mierzeja  2200  wystąpiły  do  Starostwa  o  dofinansowanie  szkoleń  żeglarskich.  Szkolenia,  które
odbyły się wcześniej pokazały jak dużym zainteresowaniem wśród młodzieży się one cieszą i warto
byłoby to kontynuować. 

Pan Janusz Adamczyk – zapytał o zaplanowane imprezy na sezon letni.

Burmistrz Miasta – poinformował o planowanym kalendarzu imprez. Wydarzenia, które będą się
odbywać będą miały różny charakter, będą imprezy sportowe, kulturalne i muzyczne. Terminy ich
przypadają w weekendy, ale w sezonie planujemy również terminy w środku tygodnia. Tak żeby nie
były  to  tylko  weekendy.  Będą  to  koncerty  raczej  niedużych  zespołów,  miej  popularnych.  Jeśli
chodzi o te większe i bardziej popularne zespoły, kabarety, czekamy na oferty. Liczymy na to, że
ilość imprez będzie wystarczająca.

Punkt 12.

     W wyniku wyczerpania się porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła  XXXV Sesję Rady
dziękując Wszystkim za przybycie.

Protokółowała                                                                                Przewodnicząca Rady

Joanna Rożek                                                                                   Teresa Pawłowska

     


